
Naše igrišče - naš žulj
Učenci OŠ Majda Vrhovnik si že vrsto let želimo igrišče. V šolo

hodi več kot 700 učencev. Vsi ti učenci se v sprehajalnem odmoru
stiskajo v treh malih avlah. Rekreativni odmor bi lahko preživeli
zunaj, a žal nimamo primernega prostora zunaj šole in se moramo
zato v krogu sprehajati v malih avlah.

V letošnjem letu je začel delati gradbeni odbor, ki si prizadeva, da
bi učenci naše šole dobili igrišče. Odbor se je že dvakrat sestal na
našli šoli in razpravljal o igrišču, ki bo namenjeno učencem in
občanom krajevne skupnosti Gradišče.

Učenci si želimo, da bi imeli zaključno prireditev ob koncu
šolskega leta 1965 že na novem igrišču.
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